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Een moment om bij stil te staan, het eerste financieel perspectief van dit college, mijn eerste 

beschouwingen, en naar verwachting de laatste van Burgemeester van der Zwaag in Veere. 

 

Om te beginnen wil onze VVD-fractie  alle medewerkers van de organisatie bedanken voor hun inzet  

voor onze gemeente.  

 

Veere is een gemeente waar het goed leven, wonen en werken is. Een gemeente waar we, al wordt 

er heus wel eens gemopperd, als het er op aan komt, trots op zijn. We zijn blij met de zelfstandigheid 

van Veere en willen dat graag zo houden. Een gezonde financiële positie, met het toerisme als stevig 

fundament, is daarom van belang.  

 

Financieel perspectief 

In het financieel perspectief zien we de richting die het college aan geeft om die fijne gemeente te 

blijven. Het zal geen verassing zijn dat onze fractie blij is met de speerpunten verbeteren van de 

dienstverlening en versterken van de ambtelijke organisatie. We hebben hier al vaak aandacht voor 

gevraagd en vinden het ook van belang voor een evenwichtig en stabiel bestuur. 

 

De aanpassingen in het parkeerbeleid zijn gewenst, zo wordt het een gedragen beleid en weer een 

sturingsmechanisme. 

 

De grote opgave voor Veere de komende tijd wordt het in goede banen leiden van de 

verkeersstroom door Grijpskerke-Aagtekerke-Domburg, dit in samenhang met een autoluw 

Domburg. Samen met andere partijen moet er aan een oplossing gewerkt worden.  Veiligheid voor 

onze inwoners, de voetgangers en fietsers. Daar mag een prijskaartje aan hangen. 

 

Graag hadden we nu al gehoord dat het winterkamperen op de minicampings geregeld is en de 

toeristische infopunten in Zoutelande en Oostkapelle worden ingevuld. College, wanneer? 

 

Budget voor cultureel erfgoed, zowel materieel als immaterieel, daar onze fractie is daar blij mee. 

Maar we lezen ook in de jaarrekening dat er weinig beroep gedaan wordt op deze subsidieregeling. 

Dat roept de vraag op of de voorwaarden niet eens herzien moeten worden zodat hier wel gebruik 

van gemaakt wordt. 

 

De aandacht voor wonen is vanzelfsprekend. Maar wat de VVD betreft zou dit nog wel wat concreter 

mogen. Wij kunnen niet wachten op het nieuws dat er levensloopbestendige koopwoningen of 

appartementen op bijvoorbeeld het vrijkomende supermarktterrein in Koudekerke gebouwd gaan 

worden. 

 

Het verduurzamen van het grote aandeel koopwoningen in Veere vraagt extra inzet. Prima dus die 

extra storting maar hoe gaan we onze inwoners over halen om dit fonds te benutten en aan de slag 

te gaan?  
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Financiële positie 

Door allerlei meevallers, en veel niet uitgevoerde en/of doorgeschoven werkzaamheden is de 

financiële positie van de Gemeente Veere goed. Maar we rekenen ons niet rijk. De financiële 

afweging zal ook in de toekomst een belangrijke zijn. 

  

Tenslotte 

Onze fractie kan instemmen met de kaders voor de begroting 2023 en de meerjarenraming 2024-

2026. 

De teruggave van € 50.- per huishouden zien we als een prima geste richting onze inwoners. Zo 

profiteren ook zij van de onverwachte meevallers. 

De € 500.000,- waar de raad een bestemming aan kan geven zien wij ook graag direct ten goede 

komen aan onze inwoners. 

We denken dan bijvoorbeeld aan de speeltuinen of speelmaterialen, een extra storting in het 

leefbaarheidsfonds of ondersteuning van verenigingen.  

Graag gaan we met de hele raad in overleg, om gezamenlijk tot een mooie besteding voor onze 

inwoners te komen.  

 

 

 

 


